
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-01-19 kl. 17:58-19:20  

Plats: Digitalt via länk 

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com) Lämnar mötet efter punkt 12 

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) Går in som ledamot punkt 13-14. 

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Sekreterare  

Henrik Balkander är sekreterare. Sara är sekreterare punkt 13-14 

3. Val av justeringsman 

Styrelsen beslutar att välja Glenn Josefsson till justeringsman. 

4. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutar godkänna dagordningen 
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5. Brygga på Sundsstrand? 

Gruppen har formerats och består nu av Göran Borg, Kristoffer Hofling och Kasper 

Rundberg med Henrik Balkander som kontakt in mot samfällighetens styrelse. Styrelsen 

beslutar att be gruppen presentera sig samt berätta vad de påbörjat på årsmötet. 

6. Föregående mötesprotokoll 21-11-16 (finns på hemsidan). 

Styrelsen beslutar att godkänna föregående mötes protokoll utan anmärkning. 

7. Kassarapport. 

612 429,4 kr per den 19/1-22 

Snöröjning har för nov-dec 2021 kostat 71826 kr.  

Styrelsen beslutar godkänna kassarapporten. 

8. Uddevalla energi. 

• Belysning: Styrelsen beslutar att införskaffa astrour för att undvika att 

belysningen lyser vid extra grå dagar. Detta för att sänka elkostnaden. 

• Transformatorstation: Uddevalla energi och boende på Kastetvägen samt 

Henrik Balkander och Sara Ejnell Svensson från styrelsen har haft möte på 

plats. Vi inväntar nu underlaget från Uddevalla energi efter mötet.  

9. Betesmarken 

Vi inväntar information från Uddevalla kommun gällande arrendet av betesmarken. 

Styrelsen beslutar att följa upp punkten vid nästa möte.   

10. Städdag våren 2022 

Lördagen den 9 april mellan kl 10-14. Styrelsen beslutar att informera samfälligheten 

via facebook nu och utskick via mail när det närmar sig och vi vet mer om vad som 

gäller gällande covid-19-läget i Sverige. Troligen inga större samlingar även i år. 

11. Årsmötet 22-03-30  

Styrelsen planerar att genomföra årsmötet onsdagen den 30/3-22. Kl 18:00-20:00   

12. Framställningar 

Styrelsen har inga nuvarande framställningar. 



13. Övriga frågor. Henrik lämnar mötet. Glenn ersätter Henrik. 

• Räcket på serpentinen är trasig. Får svetsas. Behöver ses över uppifrån och ner. 

Styrelsen beslutar att avsätta 5000 kr för att laga räcket. 

• Västrasundsskogsvägens skylt har gått sönder. Styrelsen beslutar att Jan-Ove får i 

uppdrag att beställa en ny.  

14. Nästa styrelsemöte  

Styrelsen beslutar att nästa styrelsemöte blir kl 18:00 torsdagen den 10:e februari. 

Styrelsen beslutar att flytta fram redan beslutat årsmöte till onsdagen 30:e Mars. 

 

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande, sekreterare punkt 13-14 ____________________ 

Glenn Josefsson Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander punkt 1-12 Sekreterare ____________________ 

 

 


